
Bestyrelsesmøde 15. juni 2017 kl 1700 
Til stede:  Susanne, Carsten, Michal, Marlene, Jens 
Afbud: Bjarne 
Referent: Jens 
  
1 Indkommen post 

- intet nyt (Susanne) 
 

2. Siden sidst status 
2a. Sæby 
Status på løbet v/ Carsten 
Fint arrangement. Kun 18 var officielle DM løbere. To AMOK medlemmer (Sille og Keld) fik 
begge 24 timers DM guld. 
Der var ialt 400 løbere. De fleste var 6 timers løbere om lørdagen. 
Arrangementet gik godt og var fint organiseret. 
  
3. Udvalgene 
3a. Havnestafetten 
Afslutning på 2017. Alle omkostninger er opgjort og afregnet. Vi aftalte at dele afbestiling af 
tidstagning med Comentor i al fordragelighed. Tilmeldte folk skulle have fået deres penge retur. 
Der er intet afgjort om 2018. 
Bestyrelsen har diskuteret Havnestafettens fremtid. Vi er uafklarede om vi skal prøve igen i 
2018 eller ikke. Der er pt en del arrangementer maj/juni 2018: AFD, Kronprinseløb, Aalborg 
halvmarathon. Så man kan måske forvente at der allerede er for mange løb i maj/juni 2018. 
 
3b. Aalborg Halvmarathon 
Det var en stor succes. Vejr, løb mv gik op i en højere enhed. Der er kun kommet gode 
kommentarer fra såvel AMOKere og ikke AMOKere. Michael og Marlene som var tovholdere 
syntes at det var et meget godt arangement. 
  
Alt i alt: Alle har været meget tilfredse og der er kun småtterier der tages med til afrapportering 
hos DGI i nærmeste fremtid.  
Lidt mere musik på ruten vil være fint. 
Vi vil meget gerne igen i 2018. 
 
 
3. AMOK aktiviteter 
 
3a. Månedens løb 
Forslag til datoer 
20/8, 10/9, 15/10 eller 22/10 aht efterårsferie), 19/11, 31/12 (nytårsløb) 
Forslag til løb. Der er ikke checket løbskalendere rundt i det nordjyske. 



Brainstorm omkring løb: Vi prøvede at lufte rundt om bordet hvad folk syntes der kunne være 
en god ide. Flere ideer fra medlemmer er meget velkomne  (skriv til Jens) 
Et månedens løb kan også være en søndagstur. 
Eksempler der kom på bordet: 

- Harders (13/8) 
- Sildeløbet i Nibe 
- Julemandsløbet i Gudumholm 
- Viborg  (17/9) 
- Dronninglundløbet 
- Grundlovsløbet Hjørring 
- Hamburg 2018  
- AMOKs nytårsløb 

 
Michael informerer til klubben om Harders hardest og Marlene om Viborg.(på FB mm) 
 
3b. Hamburg 2018 
Forløb, koncept, tovholdere mv 
Vi vil se om der er interesse for et løst forløb i efteråret “mod mit første maraton/løb i Hamborg”. 
Der er både maraton, stafet og halv maraton for kvinder.  Det er også tænkt som en indgang til 
nye medlemmer i AMOK. 
Vi har nogen ideer om hvordan vi evt kan have lidt fornøjelse af hinanden mens vi er i 
Hamborg. Gode ideer modtages med kyshånd. 
Michael, Susanne, Jens mfl er med på holdet fra starten af. 
 
4. Medlemsstatus 
Status fra Susanne om medlemsoversigt. 
Susanne har været gennem et større projekt for at få et overblik over hvem der er medlem i 
AMOK og brugt (for) megen tid på at kræve kontingent ind. 
Susanne er ved at have styr på det. Der vil snarest komme en mappe med medlemsliste i 
skabet i klublokalet 
 
5. Foreningssystem 
5a.  Medlemssystem. Status. fordele/ulempe, uddannelse af ansvarlige,... 
5b. Medlemsliste. Der ligger en foreløbig på google drive. Se pkt 4 
Når medlemslisten er færdig går vi videre. Plan er medio august. Michael og Susanne kigger på 
det. 
 
6. Økonomi 
Kort status fra Susanne S. 
Økonomien er positiv.  
 
 
7.  FB 



Skal FB åbnes så alle kan se den, men kun AMOK medlemmer kan skrive på den ? 
Der blev besluttet, at vi åbner FB for alle, men kun AMOK medlemmer kan skrive derpå. 
 
 
8. Dagsorden 
AMOK er en klub for løbere og bestyrelsen går ind for åbenhed. Der stilles derfor foreslag om, 
at vi lægger dagsorden ud til klubbens medlemmer en uge før mødet. 
Vi lægger dagsorden ud en uge før bestyrelsesmøde. 
 
9. Mødedatoer efteråret 2017 
Næste bestyrelsesmøde august 2017. Jens foreslår 10. eller 17 august 
Det bliver 17. august. 
 
Evt. 
Oprydning i klublokalet. 
AMOK hjælper til til DGI landsstævnet. Marlene - for AMOK - er teamleder i Fjordparken for de 
frivillige. Hun vil gerne have besøg derude af AMOK’ere 
 
  
 
mvh 
 
Jens 
 


